
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie pre kultúru a cestovný ruch zo dňa 2. 12. 2015 

zasadacia miestnosť č. d. 214, MsÚ, Radlinského 2751/1,  Malacky 

v čase od 18.30 do 22.15 h 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: predsedníčka komisie – Mgr. MgA. Katarína Trenčanská; 

     podpredseda komisie – Mgr. Martin Macejka; 

                členovia komisie – Mgr. Art. Adriana Vallová, Bc. Milan Kojs, Mgr. Martin Marek,  

                                               Bc. Stanislav Bellan;  

                tajomníčka komisie – Ing. Ivana Nováková, PhD.. 

Ospravedlnení: Ing. Jozef Bulla, Bc. Andrej Hujsa, Eva Režná DiS.. 

Hostia: JUDr. Ing. Juraj Říha, PhD., primátor, Mgr. Jana Zetková, riaditeľka MCK, Mgr. Ľubica Pilzová, 

vedúca ÚKaVV, MsÚ. 

 

 

 

Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka komisie Mgr. MgA. Katarína Trenčanská a ospravedlnila troch 

členov komisie, ktorí sa nemohli dostaviť na zasadnutie z pracovných dôvodov. V úvode zasadnutia bol 

schválený nasledovný program:    

 

PROGRAM: 

 

1) Marketingová činnosť mesta Malacky 

 

2) Správa o plnení uznesení MsZ SPÚ 4/2015  

 

3) Návrh prevodov, prenájmov nehnuteľností a zmluvy -  Návrh na bezodplatnú výpožičku    

    zrekonštruovaných priestorov Pálffyovského kaštieľa v Malackách vrátane hnuteľného  

    majetku v prospech Mestského centra kultúry Malacky Z116/2015  

 

4) Návrh II. zmeny rozpočtu príspevkovej organizácie mesta Mestského centra kultúry Malacky  

    na rok 2015 Z124/2015  

 

5) Návrh rozpočtu príspevkovej organizácie mesta na rok 2016 s výhľadom na roky 2017 - 2018   

     - MCK Malacky Z127/2015  

 

6) Čerpanie rozpočtu mesta Malacky k 30.9.2015 a návrh na 7. zmenu rozpočtu mesta Malacky  

    na rok 2015 Z121/2015  

 

7) Návrh rozpočtu mesta Malacky a rozpočtových organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti   

    mesta Malacky na rok 2016 s výhľadom na roky 2017-2018 Z122/2015  

 

8) Návrh rámcového plánu činnosti MsZ na rok 2016 Z130/2015  

 

9) Kronika 



 

10) Rôzne 

 

 

 Hlasovali: 6 za                                             0 proti                                           0 nevyjadril sa 

_____________________________________________________________________________ 

 

 

K bodu 1. 

V prvom bode programu predsedníčka komisie privítala a predstavila členom komisie vedúcu Útvaru 

komunikácie a vonkajších vzťahov (ÚKaVV) a zároveň tlačovú hovorkyňu mesta, Mgr. Ľubicu Pilzovú. 

Vedúca ÚKaVV informovala členov o aktuálnych marketingových aktivitách, o plánoch s mestskými 

novinami a aktuálnych informáciách o budovaní vzťahov s partnerskými mestami. Komisia sa taktiež 

venovala otázke progresu a opodstatnenosti mestskej televízie eMTV, ktorá má aj naďalej svoju 

efektivitu v sledovanosti.  

 

K bodu 2.  

K tomuto bodu predsedníčka komisie uviedla, že tento materiál bol zaradený do programu komisie z toho 

dôvodu, že uznesenie MsZ č. 22/2012, sa priamo dotýka komisie, nakoľko na jej žiadosť bol dva razy do 

roka prekladaný súhrn marketingových aktivít TIK a RCDM a oddelenia marketingu MsÚ. Tým, že sa 

Turisticko-informačná kancelária mesta Malacky (TIK) presúva pod príspevkovú organizáciu mesta 

a Oddelenie marketingu bolo zrušené a nahradené Útvarom komunikácie a vonkajších vzťahov, nie je už 

toto uznesenie relevantné. 

 

Uznesenie: členovia komisie berú predložený materiál na vedomie a odporúčajú toto uznesenie 

vypustiť. 

 
Hlasovali:          6 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 

 

 

K bodu 3. 

K tomuto bodu programu bola prizvaná riaditeľka Mestského centra kultúry (MCK), Mgr. J. Zetková, aby 

vysvetlila členom komisie dôvody a opodstatnenosť tohto materiálu, ktorým sa rieši návrh na bezodplatnú 

výpožičku zrekonštruovaných priestorov kaštieľa vrátane hnuteľného majetku v prospech Mestského 

centra kultúry Malacky. 

 

Uznesenie: členovia komisie berú predložený materiál na vedomie. 
 

Hlasovali:          6 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 

 

K bodu 4.  

V tomto bode riaditeľka MCK stručne oboznámila členov komisie s dôvodmi návrhu II. zmeny rozpočtu 

príspevkovej organizácie mesta MCK Malacky na rok 2015. 

 

Uznesenie: komisia berie predložený materiál na vedomie.  

 
Hlasovali:          6 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 

 

K bodu 5.  

V tomto bode sa členovia komisie zaoberali návrhom rozpočtu príspevkovej organizácie – Mestského 

centra kultúry. Pani riaditeľka MCK uviedla, že rozpočet je zostavený v nadväznosti na skutočné čerpanie 



rozpočtu MCK v predchádzajúcich rokoch a zohľadňuje rozšírenie služieb MCK o stredisko TIK 

a stredisko kaštieľ, ktoré od januára 2016 prechádzajú pod MCK. 

 

Uznesenie: komisia berie predložený materiál na vedomie.  

 
Hlasovali:          6 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 

 

K bodu 6.  

K tomuto bodu bola pôvodne prizvaná Ing. Zdenka Packová, vedúca Oddelenia ekonomiky, z dôvodu 

účasti na zasadnutí inej komisie MsZ sa nemohla dostaviť, preto členom komisie predstavil tento materiál 

primátor mesta. Ozrejmil im ako je zostavený návrhu rozpočtu mesta a rozpočtových organizácií 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Malacky na rok 2016 s výhľadom na roky 2017 a 2018. Primátor 

vysvetlil členom komisie kam budú smerovať hlavné investičné zámery a aktivity mesta v plánovanom 

období.  

 

Uznesenie: komisia berie predložený materiál na vedomie a odporúča ho s chváliť. Predsedníčka 

komisie navrhuje v budúcnosti prehodnotiť niektoré ciele programového rozpočtu. 

 
Hlasovali:          6 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 

 

K bodu 7. 

Materiál k čerpaniu rozpočtu mesta Malacky k 30.9.2015 a návrh na 7. zmenu rozpočtu mesta Malacky  

na rok 2015 predstavil opäť primátor mesta. Vysvetlil členom komisie, že materiál ohľadom čerpania 

rozpočtu je mesto povinné predkladať v zmysle VZN č. 17/2011 o rozpočtových pravidlách vždy vtedy, 

keď sa na rokovanie MsZ predkladá návrh zmeny rozpočtu. Zmeny rozpočtu vo výdavkovej časti 

rozpočtu vyplývajú jednak zo skutočností, ktoré nebolo možné zohľadniť pri návrhu rozpočtu na rok 

2015 a jednak z nových potrieb, ktoré vznikli v priebehu roka 2015.  

 

Uznesenie: komisia berie predložený materiál na vedomie. 

 
Hlasovali:          6 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 

 

K bodu 8. 

V tomto bode predsedníčka komisie stručne predstavila návrh rámcového plánu činnosti MsZ na rok 2016 

so zdôraznením na dátumy zasadnutí komisií, tak aby si členovia komisie mohli včas zosúladiť termíny 

zasadnutí so svojimi aktivitami.  

 

Uznesenie: komisia berie predložený materiál na vedomie.  

 
Hlasovali:          6 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 

 

K bodu 9. 

V tomto bode Mgr. M. Macejka stručne oboznámil členov komisie s Kronikou mesta Malacky, zostavenú 

z udalostí, ktoré sa v Malackách udiali v roku 2014.  

 

Uznesenie:  členovia komisie nemajú vecné pripomienky ku Kronike mesta Malacky 2014 a schvaľujú 

znenie kroniky. 

 

Hlasovali:          6 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 

 

 



 

K bodu 10. 

V bode rôzne sa komisia zaoberala nedostatkom informačných tabúľ v meste. Súčasný stav informačných 

tabúľ je nedostatočný a niektoré z nich potrebujú nevyhnutnú opravu, alebo výmenu. Taktiež je nutné 

umiestniť informačný panel na novo zrekonštruovanú Nádražnú ulicu, nakoľko to bolo v projekte 

opomenuté. Pán Bellan podal návrh, aby sa v meste zriadili tabule označujúce časti mesta tak, ako ich 

poznajú obyvatelia Malaciek (napr. Rádek, Padzelek a pod.), a aby boli uvádzané aj v miestnom dialekte. 

Primátor mesta vyzval členov komisie, aby mu pripravili realizačný zámer, ktorý bude riešiť 

implementáciu takýchto označení v meste. 

 

Ďalej sa členovia komisie vrátili k prioritným úlohám komisie a koncepcie rozvoja CR podľa návrhu p. 

Macejku. Predsedníčka komisie vyzvala členov, aby si do januárového zasadnutia komisie priebežne 

pripravovali návrhy k možnostiam rozvoja kultúry a cestovného ruchu v meste. 

 

V závere zasadnutia predsedníčka komisie poďakovala všetkým zúčastneným a ukončila zasadnutie 

komisie. 

 

Uznesenie:  členovia komisie odporúčajú mestskému úradu doplniť nové smerové informačné tabule 

v meste a nahradiť staré poškodené tak, aby všetky tabule mali jednotný vizuál. 

 

Hlasovali:          6 za                                         0 proti                                    0 nevyjadril sa 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala a za správnosť zodpovedá: 

 

 

 

.......................................................                                      ...................................................... 

Ing. Ivana Nováková, PhD.                                            Mgr. Katarína Trenčanská, poslankyňa MsZ 

    tajomníčka komisie                                                predsedníčka Komisie pre kultúru a cestovný ruch 

 

 

 

 

Príloha: prezenčná listina 

              

 

V Malackách, 3. 12. 2015 

 

 

 


